
Den  19 december 2016 påstods det i fullmäktige att man inte kunde 
behandla vår motion eller de borgligas motion .
Man kunde inte yrka bifall och återremiss mm.

Det handlade om de två motionerna som handlade om att återinföra rätten 
till skolskjuts för de elever/föräldrar som väljer att nyttja det fria skolvalet 
och väljer en annan skola än den skolan de blev anvisade till från första 
börja.
Vi vill att alla ska ha samma rättigheter och möjligheter att kunna nyttja det 
fria skolvalet.
Alla ska bli behandlade likadant och på lika villkor kunna nyttja det fria 
skolvalet.

Vi anser att detta är en för stor principiell fråga för att hanteras i 
bildningsnämnden.

Med anledning av ovanstående föreslår jag kommunfullmäktige besluta 
-att göra en ändring av bildningsnämnden reglemente där punkt 5 
(förordning 1970:340) om skolskjuts under paragraf 1 lyfts ut, och ansvaret 
om skolskjuts läggs på fullmäktige.
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